
RADA MEJSKA
W MOSINIE

Protokół nr 37/13
z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 19 listopada 2013 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzył o godz. 15.30 Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego
i Bezpieczeństwa Ryszard Rybicki. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Przewodniczący obrad Ryszard Rybicki zwrócił się do mieszkanki Wsi Czapury Małgorzaty
Rąjkowskiej z zapytaniem, w czym Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa może
jej pomóc.
Mieszkanka Wsi Czapury Małgorzata Rąjkowska poinformowała, że chce zapoznać się
z pracą Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa, przy czym szczególnie interesuje ją
zakres działalności dotyczący inicjowania zmian w organizacji ruchu drogowego. Zapytała
też, czy pod koniec dzisiejszego posiedzenia zostanie jej udzielony głos.
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki powiadomił, że Komisja Porządku Publicznego
i Bezpieczeństwa na poszczególnych swoich posiedzeniach zajmuje się problematyką
określoną przez nią w swoim planie pracy na dany rok. Zgodnie z nim w dniu dzisiejszym nie
został przewidziany do rozpatrzenia żaden temat dotyczący inicjowania zmian w organizacji
ruchu drogowego, a on może udzielić głosu tylko na temat określony w porządku obrad.
Skarbnik Gminy Mosina Maria Borowiak przedstawiła szczegóły na temat projektu
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2014 — 2019 oraz projektu budżetu
Gminy Mosina na rok 2014 po stronie dochodów i wydatków w dziale 754. Następnie
wraz z zastępcą burmistrza Waldemara Krzyżanowskiego i Komendantem Gminnym
ZOSP RP w Mosinie udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły:
określenia wysokości procentowego i kwotowego dofinansowania do zakupu nowego
samochodu strażackiego dla OSP Mosina; wskazania, czy po tym planowanym zakupie
samochodu strażackiego będzie można na jakiś czas zapomnieć o zakupach kolejnych
samochodów; możliwości zakupu poduszkowca dla Ochotniczej Straży Pożarnej.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
na temat pozytywnej oceny działań strażaków-ochotników.
Wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie w związku z projektem budżetu
Gminy Mosina na rok 2014 w dziale 754 przyjęła jednogłośnie, czyli 4 głosami „za”
— wniosek nr 1.
Przewodniczący obrad Ryszard Rybicki przedstawił wniosek radnego Łukasza Kasprowicza
z dnia 22 października 2013 r. w sprawie przeprowadzenia akcji społecznej mającej na celu
podniesienie świadomości kierowców i pieszych na drogach, a skutkującej ograniczeniem
prędkości pojazdów i zwiększeniem uwagi pieszych, którego kserokopia stanowi załącznik
niniejszego protokołu.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa
ustaliła, że w sprawie możliwości realizacji tego wniosku Komisja Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej na swoim najbliższym posiedzeniu przeprowadzi rozmowę
z redaktorem naczelnym „Merkuriusza Mosińskiego”, zostanie wypracowany wspólny
wniosek i udzielona odpowiedź radnemu wnioskodawcy.
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki przedstawił projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Wąwóz” drodze wewnętrznej w Daszewicach, którego kserokopia stanowi załącznik
niniejszego protokołu.
W wyniku krótkiej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła
w powyższej sprawie jednogłośnie —4 głosami „za” — wniosek nr 2.
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Przewodniczący obrad Ryszard Rybicki przedstawił projekt uchwały dotyczący nadania
nazwy „Orzechowa” drodze w Krosinku, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego
protokołu.
W wyniku krótkiej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła
w powyższej sprawie jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” — wniosek nr 3.
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki przedstawił projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Sródpolna” drodze w Borkowicach, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego
protokołu.
W wyniku krótkiej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła
w powyższej sprawie jednogłośnie —4 głosami „za” — wniosek nr 4.
Radny Jacek Rogalka poinformował, że zgłosił ponowny wniosek o modernizację prawo
skrętu z ul. Wawrzyniaka w ul. Mostowąw Mosinie.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie i na temat innych rozwiązań komunikacyjnych na terenie gminy
Mosina.
Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak wyraził przekonanie, że należałoby
poprzeć wniosek radnego Jacka Rogalki w sprawie likwidacji lewoskrętu na ul. Poznańskiej
w Mosinie.
Mieszkanka wsi Czapury Małgorzata Rajkowska zwróciła uwagę, że ukazało się teraz
obwieszczenie i zostało wszczęte na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych postępowanie
w sprawie wydania decyzji, gdyż w Czapurach ma być przebudowa drogi powiatowej
i mostku, a wcześniej „pani Burmistrz” udzieliła jej informacji jadąc od Czapur w stronę
Poznania, przed mostkiem — po prawej stronie będzie „wchodziła” droga. Tymczasem z tych
z tych planów to nie wynika. W związku z tym prosiłaby o odpowiedź, czy Zarząd Dróg
Powiatowych nie wie o tym planie, jaki jest „pani burmistrz”. W Czapurach jest planowana
droga 1KDZ, która przechodzi przez ul. Gromadzką, Poznańska, zakręca w lewo i przed
mostkiem „wchodzi”. Jak teraz ona zapoznała się z dokumentacją jest przebudowa drogi
Poznańskiej i poszerzenie, chodniki, nie ma tutaj żadnego znaku, że ta droga będzie
wchodziła przed mostkiem z prawej strony. Zwróciła się przy tym o wyjaśnienie, gdzie ona
może uzyskać informację, jaka jest prawda, czy ta droga tam będzie, czy Zarząd Dróg
Powiatowych nie wie o tej drodze.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie.
Mieszkanka wsi Czapury Małgorzata Rąjkowska zapewniła, że ona tę sprawę opisze w piśmie
i prześle do „pana burmistrza”.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ PORZĄDKU PUBLICZNEGO
i BEZPIECZEŃSTWA:
1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt budżetu Gminy Mosina na rok 2014 w dziale 754.
2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Wąwóz” drodze

wewnętrznej w Daszewicach.
3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Orzechowa”

drodze w Krosinku.
4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Sródpolna”

drodze w Borkowicach.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.30.

protokołował przewodniczyłT
L!

Piotr Sokołowski Ryszii”Rybicki
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